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Protokół nr 132/22  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu 

z dnia 28 lutego 2022 r., 

które odbyło się trybie zdalnym 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler    - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu   

     

           Nieobecny: Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński  

         

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Beata Korczewska  - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 

4. Pan Mariusz Wróbel   - p.o. dyrektora Zespołu Szkół nr 3  

                                                       im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

5. Pan Zbigniew Wiśniewski   - dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  

                                                        im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu 

6. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego  

           w Wieluniu  

7. Pani Justyna Kałuziak   -  zastępca naczelnika Wydziału Geodezji,

        Kartografii, Katastru i Gospodarki 

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego  

           w Wieluniu  
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8. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

       Społecznych Starostwa Powiatowego  

          w Wieluniu  

9. Pani Alicja Krzemień    - kierownik Powiatowego Zarządu  

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

10.  Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2  

        im . Jana Długosza w Wieluniu  

11.  Pani Elżbieta Urbańska-Golec - dyrektor Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu  

12.  Pani Alina Piekarek   - główny księgowy Samodzielnego  

        Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

        w Wieluniu (SP ZOZ) 

13.  Pan Maciej Bryś   - z-ca naczelnika Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

         w Wieluniu  

14.  Pani Dorota Morchel   - wicedyrektor Zespołu Szkół nr 2  

         im. Jana Długosza w Wieluniu 

15. Pan Wojciech Panek   - specjalista Biura Ochrony Informacji  

                                                       i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu        

16. Pan Łukasz Sibiński   - zastępca naczelnika Wydziału Architektury  

                                                       i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu    

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia informacji  

o planowanej organizacji dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński.  

7. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Stowarzyszenia „Rodzina Policyjna 1939 r.”  

w Łodzi o wsparcie finansowe wykonania tablicy upamiętniającej insp. Józefa 

Żółtaszka Głównego Komendanta Policji Województwa Śląskiego, urodzonego  

w Skomlinie.  

8. Wyrażenie gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2022 r.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozwiązania  

na zasadzie porozumienia stron Umowy o Zarządzanie Samodzielnym 

Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Wieluńskim.  

11. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania przebudowy drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości 

Bieniec od posesji Nr 1 do posesji Nr 30 w wysokości do 50% kosztów 

kwalifikowanych inwestycji, pozostałych do poniesienia po uwzględnieniu 

otrzymanego dofinansowania zewnętrznego.  

12. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 2312E Konopnica-Wrońsko wraz z budową chodników  

i kanalizacji deszczowej przez miejscowość Wrońsko. 
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13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości 

położonej w obrębie Bieniec, gmina Pątnów - dot. wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605ha na cel 

związany z wydzielaniem gruntów pod drogi publiczne.  

14. Zapoznanie z informacją przygotowaną przez Wydział Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dotyczącą stawek czynszu z tytułu 

najmu lokali mieszkalnych na terenie Powiatu Wieluńskiego, obejmującą gminy 

sąsiednie wokół Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów w obszarze miasta Wielunia.  

16. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2021 r.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

18. Sprawy bieżące. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zamknięcie CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba. Wobec powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie 

podejmował będą miały moc obowiązującą. Powitał wszystkich zaproszonych  

na posiedzenie Zarządu.  

 

         

        Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że sytuacja ogólnoeuropejska tego wymaga i zaproponował wprowadzenie 

następujących punktów, a mianowicie jako punktu 5: „Podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie podjęcia apelu w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej  

na Ukrainę”, jako punkt 6: „Wniosek Zarządu Powiatu w Wieluniu skierowany  

do Prezesa Fundacji na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w sprawie utworzenia 

konta na zbiórkę funduszy dla uchodźców z Ukrainy przybywających na teren 

powiatu wieluńskiego” oraz jako punkt 8: „Zapoznanie z korektą Planu Finansowego 

SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. przekazaną pismem z dnia 25.02.2022 r. znak: 

SPZOZ.Ek.3.30.301.3015.6.2022”. Zaznaczył, że zmiana dotyczy pozycji nr 7  

- środki na wydatki majątkowe oraz pozycji nr 8 - otrzymane dotacje, wynik 

finansowy. Dodał, że pozostałe materiały będą rozpatrzone w punkcie pn.: „Sprawy 

bieżące”, a będą to: „Przyjęcie projektów ogłoszeń otwartych konkursów ofert  

na realizację w roku 2022 zadań publicznych z zakresu: 

− rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r., 

− organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. 

− organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzu imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2022 r.   

i skierowanie do zaopiniowania przez Powiatową Radę Działalności Pożytku 
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Publicznego w Wieluniu” oraz „Przyjęcie projektu ogłoszenia otwartego konkursu 

ofert na realizację zadania publicznego w obszarze aktywizacji lokalnych 

społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym w 2022 r. i skierowanie  

do zaopiniowania przez Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego  

w Wieluniu”.   

Następnie zarządził głosowanie „za” wprowadzeniem ww. zmian do porządku obrad.  

Poinformował, że pan wicestarosta Krzysztof Dziuba jest nieobecny, ponieważ został 

przez niego wyznaczony do koordynacji zbiórki dotyczącej pomocy dla obywateli 

Ukrainy. Zaznaczył, że taki punkt jest zorganizowany w ZS nr 1 w Wieluniu, którym 

zajmuje się pan wicestarosta. Po wczorajszym spotkaniu z panem wojewodą, ze 

wszystkimi samorządami z terenu województwa łódzkiego to powiat jest 

koordynatorem wszelkich zbiórek, które odbywają się na terenie danego powiatu, 

starostowie są za to odpowiedzialni w ramach zarządzania kryzysowego. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wprowadził  

ww. zmiany do porządku obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny:  

Pan Krzysztof Dziuba).  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem porządku obraz ze zmianami. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad ze zmianami (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny:  

Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podjęcia apelu w sprawie agresji 

Federacji Rosyjskiej na Ukrainę”. 
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6. Wniosek Zarządu Powiatu w Wieluniu skierowany do Prezesa Fundacji na Rzecz 

Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w sprawie utworzenia konta na zbiórkę funduszy 

dla uchodźców z Ukrainy przybywających na teren powiatu wieluńskiego. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

8.  Zapoznanie z korektą Planu Finansowego SP ZOZ w Wieluniu  

na 2022 r. przekazaną pismem z dnia 25.02.2022 r. znak: 

SPZOZ.Ek.3.30.301.3015.6.2022”. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia informacji  

o planowanej organizacji dodatkowych zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński.  

10. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Stowarzyszenia „Rodzina Policyjna 1939 r.”  

w Łodzi o wsparcie finansowe wykonania tablicy upamiętniającej  

insp. Józefa Żółtaszka Głównego Komendanta Policji Województwa Śląskiego, 

urodzonego w Skomlinie.  

11. Wyrażenie gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2022 r.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozwiązania na 

zasadzie porozumienia stron Umowy o Zarządzanie Samodzielnym Publicznym 

Zakładem Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Wieluńskim.  

14. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania przebudowy drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości 

Bieniec od posesji Nr 1 do posesji Nr 30 w wysokości do 50% kosztów 

kwalifikowanych inwestycji, pozostałych do poniesienia po uwzględnieniu 

otrzymanego dofinansowania zewnętrznego.  
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15. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 2312E Konopnica-Wrońsko wraz z budową chodników  

i kanalizacji deszczowej przez miejscowość Wrońsko. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości 

położonej w obrębie Bieniec, gmina Pątnów - dot. wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605ha na cel 

związany z wydzielaniem gruntów pod drogi publiczne.  

17. Zapoznanie z informacją przygotowaną przez Wydział Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dotyczącą stawek czynszu z tytułu 

najmu lokali mieszkalnych na terenie Powiatu Wieluńskiego, obejmującą gminy 

sąsiednie wokół Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów w obszarze miasta Wielunia.  

19. Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2021 r.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

21. Sprawy bieżące. 

22. Wolne wnioski. 

23. Zamknięcie CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 129 z CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 129/22 z CXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny: Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie podjęcia apelu w sprawie agresji 

Federacji Rosyjskiej na Ukrainę.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do przedstawionego projektu uchwały. Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał do kogo właściwie jest 

skierowany apel, bo jest napisane, że do rządów, czyli bardzo ogólnie.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że zostanie 

przesłany do placówek dyplomatycznych, które znajdują się na terenie naszego 

kraju.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czyli do kogo. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że do placówek dyplomatycznych, które znajdują się na terenie naszego kraju. 

Dodał, że placówki dyplomatyczne są przedstawicielami rządów całego świata.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zapytał, czy do ambasad. 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ponieważ nie mamy kontaktu, żeby bezpośrednio do rządów wysłać. Dodał,  

że do samorządów. Udzielił głosu panu naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji udzielił wyjaśnień w przedmiotowej sprawie. Zaznaczył, że skierowanie 

się z taką odezwą, czy apelem do wszystkich samorządów w Polsce, a jednocześnie 

do tych samorządów, z którymi utrzymujemy kontakty partnerskie mniej lub bardziej 

stałe, czy regularne nie byłoby niczym sprzecznym, czy niewłaściwym, wręcz 

przeciwnie. Być może będzie to miało jakiś skutek w decyzjach poszczególnych 

państw, dot. wsparcia dla społeczności ukraińskiej. Dodał, że pan starosta wspomniał  
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o przesłaniu apelu do ambasad, to są to oczywiście wszystkie placówki 

dyplomatyczne, w pierwszej kolejności rosyjska.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że nie wie jak uda się 

technicznie zrobić, żeby wysłać apel do wszystkich ambasad. Powiedział, że strona 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu jest prawie „martwa”, bo ostatnio widział tylko 

poparcie ze strony Francuzów i poza tym prawie nic. Zaznaczył, aby ożywić tę stronę 

i taki apel powinien znaleźć się na stronie Starostwa Powiatowego. Dodał, że nie wie 

kto powinien się tym zająć, czy wydział promocji, ale to na pewno powinno być 

zamieszczone.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że materiały są zbierane, wszystko zmienia się z godziny na godzinę, wytyczne 

rządowe. Przekazał, że są po naradzie z panem wojewodą i dzisiaj jest kolejna. Jest 

spotkanie z przedsiębiorcami, było zwołane w trybie pilnym posiedzenie 

Powiatowego Sztabu Kryzysowego z rozszerzonym składem. Wszyscy włodarze 

gmin są zobowiązani po dniu wczorajszym, aby zlokalizować te osoby, które już  

na własną rękę przyjechały do rodzin. Dodał, że to jest społeczna odpowiedź na to, 

ludzie zgłaszają się. Poinformował, że sam wczoraj przyjął matkę z dwójką dzieci. 

Wszystkie wytyczne, które spływają ze sfer rządowych, oni się muszą prawnie 

usankcjonować, czyli chodzi o urzędy cudzoziemców. Wyjaśnił, że wszystko szybko 

się dzieje, zbierają wszystkie informacje, które będą umieszczone na naszej stronie 

internetowej, gdzie się mają udać. Przekazał, że planują zorganizować transport i ich 

dowieść do urzędu cudzoziemców, żeby nie jeździli na własną rękę. Zaznaczył,  

że na ten moment nie wiedzą ile dokładnie zjechało ludzi z Ukrainy do Wielunia,  

ilu jest zagospodarowanych, są poszukiwane zasoby mieszkaniowe, więc podejmują 

działania. Podkreślił, że na pewno apel będzie umieszczony, po przyjęciu przez Radę 

Powiatu. Następnie zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały. Zaznaczył, że projekt 

uchwały zostanie skierowany na dzisiejszą sesję Rady Powiatu.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 803/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie podjęcia apelu w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 803/22 stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

Pkt 6  

Wniosek Zarządu Powiatu w Wieluniu skierowany do Prezesa Fundacji  

na Rzecz Rozwoju Powiatu Wieluńskiego w sprawie utworzenia konta  

na zbiórkę funduszy dla uchodźców z Ukrainy przybywających na teren 

powiatu wieluńskiego.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wystosował już takie pismo do Prezesa Fundacji. Następnie odczytał treść 

przedmiotowego pisma. Zaznaczył, że po wczorajszym przyjęciu dzieci wie,  

że przyszli z plecakami, nie mają nic poza tym, podróż z Kijowa trwała 48h, 

dojeżdżali różnymi środkami komunikacji, co omówił, więc sytuacja jest  

nie do pozazdroszczenia, a są osoby, które nie mają możliwości lokalowych, ale chcą 

wesprzeć finansowo te osoby. Trzeba kupić rzeczy codziennego użytku, ubrania itd., 

więc należy podjąć działania. Poinformował, że wczoraj rozmawiał z Prezesem 

Fundacji, który poprosił o taki wniosek, żeby dzisiaj na swoich zarządzie, zwołanym 

w trybie pilnym, też takie konto mógł utworzyć.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że rozmawiał z Prezesem Fundacji, żeby Zarząd podjął 

decyzję o takim koncie, a czy to będzie subkonto, czy wyodrębnione nowe konto  

to już byłaby decyzja po analizie prawnej. Chodzi o to, że to może będzie nowy 

rachunek, żeby tu nie było ograniczenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Zarządził głosowanie.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął wniosek 

Zarządu Powiatu w Wieluniu skierowany do Prezesa Fundacji na Rzecz Rozwoju 

Powiatu Wieluńskiego w sprawie utworzenia konta na zbiórkę funduszy  

dla uchodźców z Ukrainy przybywających na teren powiatu wieluńskiego (głosowało 

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).     

 Pismo w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.   

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał Zarządowi, 

że zmieniły się wnioski składane do Polskiego Ładu. Po rozmowie z panem wójtem 

podjęli w kierownictwie decyzję o tym, że zamiast Załęcza Wielkiego  

składamy wniosek i ten wniosek został złożony na Bieniec. Z tego powodu,  

że w Załęczu Wielkim pan wójt planuje kanalizację i to nie było wcześniej 

uzgodnione. Pan wójt o tym nie mówił tylko mówił wcześniej cały czas o Popowicach, 

a nie o Załęczu Wielkim i byłoby bardzo niegospodarnie, jeżelibyśmy to robili, dostali 

środki, a później zmieniali. Powiedział, że myśli, że wszyscy są zgodni, co do tego. 

Powiedział, że jeżeli ktoś ma odmienne zdanie. Nikt się nie zgłosił. Wójt apelował,  

że chce zrobić Bieniec i będzie partycypował w kosztach tego przedsięwzięcia, jeśli 

otrzymamy środki. Dodał, że rozumie, że przez aklamację wszyscy są zgodni. 

Przeszedł do następnego punktu obrad.  

 

 

 

Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu  

panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił projekt przedmiotowej 

uchwały.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy radni 

otrzymali już właściwą autopoprawkę.  

Pani Agnieszka Krysiak – Biuro Rady i Zarządu Powiatu odpowiedziała,  

że radni otrzymali właściwą autopoprawkę, która była już omawiana przez pana 

skarbnika na Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu.   

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził, że autopoprawka 

była omawiana na wyżej wskazanej Komisji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 804/22 w sprawie przedłożenia autopoprawki projektu uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 804/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

   

 

 

Pkt 8 

Zapoznanie z korektą Planu Finansowego SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. 

przekazaną pismem z dnia 25.02.2022 r. znak: SPZOZ.Ek.3.30.301.3015.6.2022.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że została 

przedstawiona korekta. Zapytał, czy to był wniosek Komisji.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu poinformował, że sprawa dotyczy 

korekty w planie finansowym na rok 2022 r., zmiana dotyczy pozycji nr 7 – środki  

na wydatki majątkowe oraz pozycji nr 8 otrzymane dotacje lub dofinasowanie,  

co omówił.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z przedmiotową korektą.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z korektą Planu Finansowego  

SP ZOZ w Wieluniu na 2022 r. przekazaną pismem z dnia 25.02.2022 r. znak: 

SPZOZ.Ek.3.30.301.3015.6.2022.  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach na czas trwania sesji Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady  

po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym. 

Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że wpłynął materiał z wydziału edukacji pn. „Podjęcie uchwały Zarządu  

Powiatu w Wieluniu w sprawie wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa 

podczas nieobecności Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach”, który będzie rozpatrzony w punkcie pn. „Sprawy bieżące”.     

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia  

informacji o planowanej organizacji dodatkowych zajęć specjalistycznych  

z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o udzielenie 

wyjaśnień przez pana naczelnika Kołodzieja. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że Zarząd może 

głosować, szkoda marnować czasu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak będą 

dyrektorzy przy jakiejś innej okazji to zapyta, dlaczego jednym to odpowiadało,  

a innym nie, tzn. że jedni zwiększyli, a drudzy zmniejszyli, a ilość czasu jest 

zdecydowanie dłuższa, bo mamy na 10 miesięcy, wcześniej pisaliśmy  

na 3 miesiące, a różnicy albo nie ma wcale, albo jest zdecydowanie niewielka. 

Zapytał, czy te godziny się sprawdzają, czy nie? Czy jest sens w ogóle brać?  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dyrektorowi Wróblowi.  

Pan Mariusz Wróbel – p.o. dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika w Wieluniu 

odpowiedział, że jeśli chodzi o pomoc psychologiczno-pedagogiczną, o którą 

wnioskują to jest ta dodatkowa pomoc psychologiczno-pedagogiczna związana  

z rozporządzeniem Ministra Edukacji w ramach pomocy uczniom po nauczaniu 

zdalnym. Jeżeli chodzi o przydział pomocy psychologiczno-pedagogicznej według 

rozporządzenia, to jest uzależniona od liczby uczniów w szkole. Dodał, że mógł 

maksymalnie mając około 500 uczniów w szkole, wziąć tej pomocy psychologiczno-

pedagogicznej około 300 h. Jednak sukcesywnie analizując to z nauczycielami,  

z pedagogiem szkolnym - nie mając psychologa w szkole i nie wiedząc jakie będzie 

zatrudnienie od 1. września 2022 r., analizując potrzeby uczniów jakie jest 

zapotrzebowanie mając punkt konsultacyjny z Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej zdecydował się, aby wnioskować do Zarządu o przydzielenie 50 h dla 

uczniów technikum i 50 godzin dla uczniów Branżowej Szkoły I Stopnia. Dlatego, aby 

też wyrobić się z tymi godzinami, bo nie mając specjalistów nie jest czymś fajnym 

wziąć 300 h i później tego nie rozliczyć z ministerstwem. To jest jego wniosek,  

co zostało przedyskutowane z pedagogiem w szkole, z nauczycielami, którzy byli  

w ferie w szkole, bo wniosek trzeba było złożyć w ferie. Dodał, że myśli, że to jest 

wystarczająca liczba godzin.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że „spiął” razem 

dwie rzeczy, a mianowicie zajęcia wspomagające psychologiczne i te zajęcia 

dodatkowe. Przeprosił za pomyłkę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował panu 

dyrektorowi za wyjaśnienia dodając, że faktyczne należy racjonalnie spojrzeć na całą 
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sytuację, żeby można się z tego rozliczyć. Zapytał pana dyrektor Wiśniewskiego  

czy jest w stanie zrealizować liczbę 220 h.  

Pan Zbigniew Wiśniewski - dyrektor I LO im. T. Kościuszki w Wieluniu 

odpowiedział, że wielkość jego szkoły przekracza liczbę 600 uczniów i ma  

w przydziale 383 h. Po analizie gdzie będą również wspomagać uczniów 

pierwszoklasistów, ponieważ rozporządzenie mówi również o przyjętych we wrześniu 

pierwszoklasistach, uważa, że jest to do zrobienia, a z pewnością uczniowie 

potrzebują takiego wsparcia.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o odpowiedź 

na to samo pytanie II LO. W związku z brakiem przedstawiciela II LO, poprosił  

o odpowiedź pana naczelnika. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że każdy z dyrektorów miał ocenić obecną sytuację. Trudno 

przewiedzieć potrzeby, ale na pewno w jego opinii, jak i kolegów pojawią się takie 

stanowiska, że te potrzeby raczej mogą rosnąć, a nie maleć. W tej chwili mają 

zabezpieczenie godzinowe ze szkół zgłoszone na poziomie mniejszym, aniżeli 

zabezpieczenie budżetowe, czyli otrzymujemy 167 tys. zł na realizację tych zadań. 

Jest ustalona stawka godzinowa 39,55 zł, w związku z tym jak policzymy wszystkie 

godziny zaplanowane w poszczególnych placówkach oświatowych w typach szkół, 

bo to jest też bardzo ważne, to mamy jeszcze sporą rezerwę. Może nawet wystąpić 

taka sytuacji w okresie jesieni, że dyrektorzy mogliby wnioskować o dodatkowe 

środki, jeżeli takie potrzeby oczywiście by się pojawiły. Sytuacja, z którą obecnie 

mamy do czynienia za granicą pewnie też będzie miała na to jakiś wpływ. Dodał,  

że myśli tutaj o uchodźcach i o przyjęciu tych osób, co też na pewno będzie 

wchodziło w rachubę, bo już mamy pierwsze takie sytuacje w naszych rodzinach.  

W jego ocenie nie jest to przeszacowane nie tylko, jeśli chodzi o II LO,  

ale również o pozostałe szkoły.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że mamy 

zapotrzebowanie na niecałe 1600 h, to jest 160 h miesięcznie. Zapytał, czy będziemy 

mieli kim zabezpieczyć te godziny. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziały Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że to jest pytanie, na które musieli sobie odpowiedzieć 

dyrektorzy planując te zajęcia i jaki będzie wymiar godzinowy ich realizacji też będzie 

zależało od systemów wsparcia jaki na poziomie każdej szkoły będą planowali,  
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bo to nie muszą być zajęcia lekcyjne, czy godzinowo planowane w każdym tygodniu 

w tej samej ilości tak jak zajęcia przedmiotowe np. rozplanowane w całym roku 

szkolnym, czy w semestrze, natomiast to wsparcie może występować czasowo, 

okresowo, w zależności od potrzeby, od sytuacji albo grupy uczniów,  

albo poszczególnych uczniów.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że jest to przeanalizowane przez dyrektorów i tak jak pan naczelnik 

zaznaczył być może tych godzin będzie mało dla wsparcia tych osób, które do nas 

przybywają.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziały Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji przekazał, że w tej chwili otrzymali decyzję w sprawie i to jest 167 613 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu z uwagi na brak 

dalszych pytań, zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 805/22 w sprawie przyjęcia informacji o planowanej organizacji dodatkowych 

zajęć specjalistycznych z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej  

dla uczniów szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Wieluński 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

Uchwała Nr 805/22 sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Stowarzyszenia „Rodzina Policyjna 1939 r.”  

w Łodzi o wsparcie finansowe wykonania tablicy upamiętniającej insp. Józefa 

Żółtaszka Głównego Komendanta Policji Województwa Śląskiego, urodzonego 

w Skomlinie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to cenne inicjatywa. Następnie krótko omówił przedmiotową sprawę. Zaznaczył,  

że Stowarzyszenie „Rodzina Policyjna 1939 r.” podejmuje taką inicjatywę dotyczącą 

tablicy pamiątkowej, aby uczcić tego zasłużonego mieszkańca naszego powiatu. 

Zapytał, czy ktoś ma przeciwne zdanie. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie  

„za” zabezpieczeniem środków w wysokości 2 500 zł. 

  

      

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) w związku  

z wnioskiem  Prezesa Stowarzyszenia „Rodzina Policyjna 1939 r.” w Łodzi  

o wsparcie finansowe wykonania tablicy upamiętniającej insp. Józefa Żółtaszka 

Głównego Komendanta Policji Województwa Śląskiego, urodzonego w Skomlinie, 

podjął decyzję o zabezpieczeniu środków finansowych w wysokości 2 500 zł 

(słownie: dwa tysiące pięćset złotych 00/100) (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma taką sugestię, 

a mianowicie, że Stowarzyszenie mogło się też zwrócić do Wojewódzkiej Komendy  

w Katowicach, ponieważ był Komendantem Śląskiej Policji, a po drugie dziwi  

go to, zaznaczając, że chyba, że wtedy jeszcze to Stowarzyszenie Rodzina Policyjna  

nie istniało, że nikt się tym grobem nie opiekował i został sprzedany,  

czy wykorzystany.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odnośnie wkładu 

policji to będzie orkiestra w tych uroczystościach delegacyjna Policji z Warszawy  

i już ma informację, że będzie to zapewnione. Przekazał, że uroczystość odbędzie 

się 15. maja.     

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji potwierdził powyższy termin.  

 

 



 

 

19 

  

Pkt 11 

Wyrażenie gotowości realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd”  

w 2022 r.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Korczewską. Otworzył dyskusję. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” wyrażeniem gotowości realizacji programu „Aktywny Samorząd”  

w 2022 r. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) wyraził 

gotowość realizacji pilotażowego programu „Aktywny Samorząd” w 2022 r. 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie rozwiązania  

na zasadzie porozumienia stron Umowy o Zarządzanie Samodzielnym 

Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

kierownik Świtalskiej.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby zachować datę rozwiązania z dniem 11.03.2022 r., bo tak trzeba byłoby zapłacić 

za urlop, jeśli jest taka zgoda. Zarządził głosownie „za” podjęciem uchwały. 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 806/22 w sprawie rozwiązania na zasadzie porozumienia stron Umowy  

o Zarządzanie Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

(dot. rozwiązania z dniem 11.03.2022 r. umowy z dnia 7.09.2021 r. o Zarządzanie 

Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej w Wieluniu z Panem 

Markiem Augustynem na zasadzie porozumienia) (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 Uchwała Nr 806/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał panią kierownik,  

czy można otrzymać ze szpitala umowy dotyczące laboratorium i telewizji.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że ze szpitala na pewno. Jeśli pan radny by sobie 

życzył to może wysłać prośbę, żeby przesłali skan.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, aby zostało  

to przekazane wszystkim członkom Zarządu.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że dobrze, zaraz wyśle prośbę do szpitala.  

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie delegowania radnych Rady 

Powiatu w Wieluniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście Wieluńskim.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że proponuje 

kandydaturę pana Damiana Pęcherza. Zapytał, kto z radnych by chciał, czy są jakieś 

inne propozycje. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował pana Sebastiana 

Jasińskiego, który był do tej pory w składzie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście Wieluńskim.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, kto jest „za” 

zaproponowaniem do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Wieluńskim kandydatur radnych Rady Powiatu w Wieluniu: Pana Damiana Pęcherza 

i Pana Sebastiana Jasińskiego. 

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o zaproponowaniu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Wieluńskim kandydatur radnych Rady Powiatu w Wieluniu: Pana Damiana Pęcherza 

i Pana Sebastiana Jasińskiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Krzysztof Dziuba).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zarządził głosownie „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 807/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie delegowania radnych Rady Powiatu w Wieluniu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście Wieluńskim (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).      

 Uchwała Nr 807/22 stanowi załącznik do protokołu.  
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        Pkt 14 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji 

współfinansowania przebudowy drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości 

Bieniec od posesji Nr 1 do posesji Nr 30 w wysokości do 50% kosztów 

kwalifikowanych inwestycji, pozostałych do poniesienia po uwzględnieniu 

otrzymanego dofinansowania zewnętrznego.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że tak jak dzisiaj 

już mówił został złożony wniosek do rządowego programu Polski Ład. Zapytał,  

czy pani kierownik chciałaby coś dodać. Kierownik PZD nie zabrała głosu. Zarządził 

głosowanie „za” pozytywnym rozpatrzeniem przedmiotowego wniosku.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek  Wójta Gminy Pątnów w sprawie deklaracji współfinansowania 

przebudowy drogi powiatowej Nr 4525E w miejscowości Bieniec od posesji Nr 1  

do posesji Nr 30 w wysokości do 50% kosztów kwalifikowanych inwestycji, 

pozostałych do poniesienia po uwzględnieniu otrzymanego dofinansowania 

zewnętrznego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 2312E Konopnica-Wrońsko wraz z budową chodników  

i kanalizacji deszczowej przez miejscowość Wrońsko. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że głównie chodzi 

o to, że w tej kadencji nie będzie to zrealizowane, ale może pani kierownik chce coś 

dodać. Dodał, że rozpatrzą to jak poprzednie wnioski, muszą się pochylić nad tymi 

wnioskami, które spływają przy podziale nadwyżki budżetowej, bo muszą  
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to rozpatrzyć, ponieważ ktoś tam może nie był z członków Zarządu, ale myśli,  

że kiedyś się przejadą po tych drogach, które są i zobaczą jak to wygląda, żeby 

wybrać z dróg, bo na wszystkie na pewno środków nie wystarczy z nadwyżki. 

Zapytał, kto jest za takim pozostawieniem sprawy w toku, że rozpatrzą ten wniosek 

podczas podziału wolnych środków.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął decyzję  

o rozpatrzeniu wniosku Wójta Gminy Konopnica w sprawie deklaracji 

współfinansowania sporządzenia dokumentacji technicznej przebudowy drogi 

powiatowej Nr 2312E Konopnica-Wrońsko wraz z budową chodników i kanalizacji 

deszczowej przez miejscowość Wrońsko przy podziale wolnych środków 

budżetowych za 2021 r.  – sprawa w toku (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu 

 

  

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości 

położonej w obrębie Bieniec, gmina Pątnów - dot. wyrażenia zgody na 

przekazanie w drodze darowizny na rzecz Gminy Pątnów nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 428 o pow. 1,4605ha na cel 

związany z wydzielaniem gruntów pod drogi publiczne. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział, że jest obecna 

pani naczelnik Justyna Kałuziak i zapytał, czy dobrze myśli, czy to jest ciąg ich drogi.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że właśnie 

to nie znajduje się w ciągu drogi powiatowej, to jest taka odnoga, zgodnie z pismem 

z PZD ten odcinek nie należy do drogi powiatowej, w związku z tym zlecili podział 

geodezyjny i wyodrębnili działkę i teraz ta nieruchomość jest gotowa do przekazania 

gminie Pątnów. Dodała, że muszą pamiętać, że w sierpniu ubiegłego roku  gmina 

Pątnów zwróciła się do nich z wnioskiem o udostępnienie na cel budowlany  
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tej nieruchomości, bo oni chcieli składać jakiś wniosek o dofinansowanie, więc 

wówczas pan starosta jako Przewodniczący Zarządu dał takie dysponowanie   

i gmina Pątnów tam już sobie chyba jakieś prace projektowe prowadzi na tym 

terenie, więc gmina Pątnów na pewno ten odcinek będzie modernizować. W kwestii 

uregulowania stanu prawnego mają taką możliwość, żeby przekazać to w drodze 

darowizny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 808/22 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny na rzecz 

Gminy Pątnów nieruchomości położonej w obrębie Bieniec, gmina Pątnów 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 808/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 17 

Zapoznanie z informacją przygotowaną przez Wydział Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dotyczącą stawek czynszu z tytułu 

najmu lokali mieszkalnych na terenie Powiatu Wieluńskiego, obejmującą gminy 

sąsiednie wokół Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wyjaśniło się, dlaczego ta stawka była taka niska, na pewno zwrócą się do gminy 

Mokrsko, żeby ten czynsz podniosła. 

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że chciała dodać, 

że po przekazaniu materiałów do Biura Rady odnalazła uchwałę Zarządu Powiatu, 

która ustalała stawkę dla lokali mieszkalnych, bo kiedyś było tak na terenie naszego 

powiatu, że w skład zasobu mieszkaniowego wchodziły mieszkania na terenie miasta 

Wieluń i to były mieszkania przeznaczone dla funkcjonariuszy Policji, oni je 



 

 

25 

  

powykupowali później, więc nie mamy dzisiaj tego, ale jakby nie było jest taka 

uchwała Zarządu Powiatu z 2006 r. i może powinni przygotować jej zmianę, bo ona 

tam przewiduje lokal mieszkalny w gminie Mokrsko za stawkę dużo niższą niż nawet 

dzisiejsza gminna, bo za 2,16 zł. Jeżeli będzie taka wola Zarządu to mogą  

to zaktualizować.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

naczelnik o przygotowanie na któreś z posiedzeń Zarządu Powiatu w marcu zmiany 

stawki czynszu i wtedy pani dyrektor będzie musiała wykonać aneks do umowy  

na podstawie obowiązującej uchwały uchwalonej przez Zarząd Powiatu. Zapytał,  

czy wszyscy są zgodni co do tego, czy ktoś ma odmienne zdanie, są zgodni, tak.  

Nikt nie zgłosił odmiennego zdania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w jego spółdzielni 

mieszkaniowej u niego czynsz, eksploatacja plus fundusz remontowy wynosi 3,46 zł, 

a od 1. kwietnia 3,68 zł za metr kwadratowy, czyli jest to taniej niż komunalne  

w Wieluniu, a dużo taniej niż komunalne w Pątnowie.  

Pani Justyna Kałuziak - zastępca naczelnika Wydziału Geodezji, 

Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że w Pątnowie 

jest 4,70 zł i do tego wszystkie media. Dodała, że sprawdziła też że w żadnej z gmin, 

żadna z grup społecznych - czy to będą nauczyciele, czy policjanci nie jest 

uprzywilejowana w stosunku do wynajmu, więc ta kwestia też na pewno odpada. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

zgodni co do tego, żeby usankcjonować decyzją Zarządu te stawki i wtedy będzie 

wszystko jasne. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się  

z przedmiotową informacją.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją przygotowaną  

przez Wydział Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami 

dotyczącą stawek czynszu z tytułu najmu lokali mieszkalnych na terenie Powiatu 

Wieluńskiego, obejmującą gminy sąsiednie wokół Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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       Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia projektu 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

terenów w obszarze miasta Wielunia. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o zabranie 

głosu pana Łukasza Sibińskiego. 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa omówił krótko przedmiotowy zakres uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że teraz 

10,13 metrów jest na ul. Rynek i ul. Świętej Barbary, to w tej chwili obowiązuje. 

Zapytał do ilu? Do 11? Czy dobrze mówi? 

Pan Łukasz Sibiński – z-ca naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa odpowiedział, że 10 metrów, 2 nadziemne plus poddasze  

z wyłączeniem zabudowy przylegającej do ul. Kaliskiej tam jest 13 metrów i później 

na tym innym terenie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał kto jest „za” podjęciem uchwały. 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 809/22 w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obszarze miasta 

Wielunia (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 809/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

    Pkt 19 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za II półrocze 2021 r. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem sprawozdania.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z  realizacji planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu za II półrocze 

2021 r. (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

 Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o zabranie głosu. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy zakres 

uchwały. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 810/22 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba) 

 Uchwała Nr 810/22 stanowi załącznik do protokołu.   

 

   Pkt 21 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że w tym 

punkcie rozpatrzą punkt dotyczący „Przyjęcia projektów ogłoszeń otwartych 

konkursów ofert na realizację w roku 2022 zadań publicznych z zakresu: 



 

 

28 

  

- rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r., 

- organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2022 r. 

- organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzu imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2022 r. i skierowanie do zaopiniowania przez 

Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu. Udzielił głosu panu 

naczelnikowi Kołodziejowi. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem 

projektów ogłoszeń otwartych konkursów ofert na realizację w roku 2022 ww. zadań 

publicznych i skierowaniem do zaopiniowania przez Powiatową Radę Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu. 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekty 

ogłoszeń otwartych konkursów ofert na realizację w roku 2022 zadań publicznych  

z zakresu: 

- rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki w 2022 r., 

- organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2022 r. 

- organizacji i koordynacji współzawodnictwa sportowego szkół ponadpodstawowych 

Powiatu Wieluńskiego w zakresie dyscyplin ujętych w kalendarzu imprez Łódzkiego 

Szkolnego Związku Sportowego w 2022 r.  

i skierował do zaopiniowania przez Powiatową Radę Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł  

do kolejnego tematu pn.: „Przyjęcie projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego w obszarze aktywizacji lokalnych społeczności  

w zakresie społecznym i prozdrowotnym w 2022 r. i skierowanie do zaopiniowania  

przez Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu”. Zapytał,  

czy pani Patrycja Świtalska chciałaby coś dodać. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych omówiła krótko przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem 

projektu przedmiotowego ogłoszenia oraz skierowaniem do zaopiniowania przez 

Powiatową Radę Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu . 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego w obszarze 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie społecznym i prozdrowotnym w 2022 r.  

i skierował do zaopiniowania przez Powiatową Radę Działalności Pożytku 

Publicznego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł do kolejnej 

sprawy, a mianowicie: „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie 

wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa podczas nieobecności Dyrektora 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach”. Powiedział,  

że wszyscy wiedzą jaka jest sytuacja odnośnie kierowania tą placówką oświatową  

i tutaj mieli i w kierownictwie, i w wydziale duży dylemat, bo z punktu widzenia 

prawnego, osoba, która została wyznaczona w poprzednim upoważnieniu dyrektora  

i to było uchwałą Zarządu Powiatu – ta osoba była zaakceptowana, a w tej chwili 

zrezygnowała, dlatego proponuje się wyznaczyć panią Marzenę Kaczmarek  

– nauczyciela, który jest zatrudniony na stanowisku kierownika internatu  
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do zastępstwa pana Mirosława Kubiaka. Zapytał, czy są jakieś pytania, uwagi,  

czy pan naczelnik chciałby coś dodać do jego wypowiedzi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 811/22 w sprawie wyznaczenia nauczyciela do pełnienia zastępstwa  

podczas nieobecności Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 811/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

naczelnika po sformalizowaniu o przygotowanie przyjęcia, żeby mógł wręczyć pani 

Marzenie Kaczmarek. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziały Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że już był w kontakcie i przekaże decyzję Zarządu 

osobiście w Ośrodku również pracownikom. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

i przeszedł do ostatniego punktu w sprawach bieżących dotyczącego „Zapoznania  

z pismem z dnia 22.02.2022 r. Pana          ”. Powiedział, że nie wie,  

co mają z tym zrobić, przekazują to do Komisji Wniosków, Skarg i Petycji. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że tutaj będzie 

przygotowana opinia prawna przez panią Beatę Zając, co z tym dalej robić,  

bo nie wiadomo czy potraktować to jako skargę, wniosek, używa Pan                też 

stwierdzenia petycja. Być może trzeba będzie wystąpić do niego  

o dookreślenie, co ma na myśli. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z pismem z dnia 22.02.2022 r. Pana                              , które przekazał 

do radcy prawnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. Po uzyskaniu opinii prawnej 

zostanie przekazana do adresatów przedmiotowego pisma.   
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem z dnia 22.02.2022 r.  

Pana                             , które przekazał do radcy prawnego Starostwa Powiatowego 

w Wieluniu. Po uzyskaniu opinii prawnej zostanie przekazana do adresatów 

przedmiotowego pisma.         

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy w sprawach bieżących ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to subkonto  

będzie przygotowane? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził i dodał, 

że jeszcze nie ma nic od Prezesa Fundacji, w każdym razie już jest przygotowane. 

Dopowiedział, że ten punkt już działa, zbiórki są robione, będzie subkonto.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wtrącił, że jest to informacja z ostatniej chwili, jest nowe konto i jest już 

ogłoszenie przygotowane na stronie internetowej starostwa, przesyłają  

to do wszystkich jednostek, Państwo również dostaną informację, z pełnym zasobem 

informacji dotyczących potrzeb z jednoczesnym wskazaniem konta celowo 

utworzonego w banku na potrzeby realizacji tego zadania wsparcia uchodźców. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że bardzo się z tego cieszy i poprosił o podziękowanie w imieniu Zarządu Powiatu, 

bo na pewno te środki będą bardzo potrzebne. Dodał, że bardzo dobry jest też 

odzew z zakładów pracy.  

 

 

Pkt 22 

Wolne wnioski. 

 

Na CXXXII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

złożone.  
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Pkt 23 

Zamknięcie CXXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXXII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu Zarządu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


